
Protokół Nr XXV / 2017 
z XXV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 

z dnia 10 marca 2017 r. 
 
 

XXV sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie pod przewodnictwem Stanisława Panka, Przewodniczącego Rady Powiatu 
Łańcuckiego. W sesji udział wzięło 19 radnych, co stanowi kworum, wobec 
powyższego Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 
Następnie powitał gości, radnych, Zarząd Powiatu Łańcuckiego oraz pracowników 
Starostwa (lista radnych i gości w załączeniu do protokołu).  
 
 
Ad. 2. 

Ustalenie porządku obrad. 
 

Do porządku obrad nie wniesiono uwag.  
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku posiedzenia, który został 

przyjęty jednogłośnie.  
 
Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Łańcucie 

dotycząca stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Łańcuckiego za 
rok 2016.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
w zakresie przekazania Powiatowi Rzeszowskiemu zadania własnego Powiatu 
Łańcuckiego polegającego na organizacji i zarządzaniu publicznym transportem 
zbiorowym na liniach komunikacyjnych określonych w porozumieniu w zakresie 
powiatowych przewozów pasażerskich na terenie Powiatu Łańcuckiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 
ponadgimnazjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – 
Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych na obszarze 
Powiatu Łańcuckiego.  

6. Informacja Prezesa Zarządu Centrum Medycznego w Łańcucie dotycząca realizacji 
przyszłych inwestycji oraz reformy służby zdrowia.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu na rok 2017. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
9. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

10. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
11. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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12. Sprawy różne.  
13. Zakończenie. 
 
 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad został zarekomendowany 
przewodnik „Po Powiecie Łańcuckim” autorstwa pana Łukasza Bajda wydanego przez 
wydawnictwo EDYTORIAL reprezentowane na sesji przez pana Bartosza Kuźniara. 
Obydwaj panowie obecni byli na sesji, którzy przybliżyli powstanie przewodnika.  

Pan Bartosz Kuźniar poinformował, że działalność wydawnictwa związana jest 
z przygotowaniem publikacji do druku, korektą językową, opracowaniem 
redakcyjnym, przygotowaniem graficznym, skanowaniem i obróbką zdjęć oraz 
drukiem. Głównym środkiem wydawniczym jest tematyka regionalna. Ostatnią 
nowością wydawniczą jest przewodnik „Po Powiecie Łańcuckim”.  

Pan Łukasz Bajda autor przewodnika poinformował, że z wykształcenia jest 
historykiem, natomiast praktykuje, jako przewodnik beskidzki. Nowością 
w przewodniku jest opis konkretnych tras turystycznych, które przybliżają cały teren 
powiatu łańcuckiego. Zostały zaproponowane cztery trasy po powiecie i piąta po 
mieście Łańcucie. Ma to na celu przybliżenie mniej znanych miejsc i pokazanie coś 
więcej niż tylko perłę łańcucką – Muzeum Zamek.  

Agnieszka Rzepka Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu wyraziła słowa pochwały 
odnośnie wydawnictwa EDYTORIAL dodała, że sama z nimi współpracowała 
wydając kilka albumów. Zachęciła do zapoznania się z przewodnikiem.  

Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki podziękował wydawnictwu EDYTORIAL 
za wydanie przewodnika, który jest bardzo aktualny i na czasie. Przewodnik ukazał się 
w ilości 1000 sztuk i będzie dostępny do kupienia w księgarniach. Powiat również 
zakupił pewną ilość przewodnika do celów promocyjnych.  

 
Pan Przewodniczący Rady podziękował autorom za przybycie na sesję i za 

przedstawienie przewodnika.  
 
 
Ad. 3. 

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Łańcucie 
dotycząca stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Łańcuckiego za 
rok 2016. 

 
 
Informację dotyczącą stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu 

Łańcuckiego za rok 2016 przedstawiła pani Anna Skóra Państwowy Powiatowy 
Inspektor Sanitarny w Łańcucie w formie multimedialnej (materiały w załączeniu do 
protokołu).  

 
Pani Skóra ustosunkowała się do zapytania radnego Jerzego Szczygieł odnośnie 

substancji o symbolu NM- 2201 i poinformowała, że jest to dopalacz in. środek 
zastępczy.  

Więcej głosów w dyskusji nie było. 
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Pan Przewodniczący podziękował pani Inspektor za przygotowanie 
i przedstawienie sprawozdania odnośnie stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej 
Powiatu Łańcuckiego za rok 2016. 

 
 

Ad. 4. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

w zakresie przekazania Powiatowi Rzeszowskiemu zadania własnego Powiatu 
Łańcuckiego polegającego na organizacji i zarządzaniu publicznym transportem 
zbiorowym na liniach komunikacyjnych określonych w porozumieniu w zakresie 
powiatowych przewozów pasażerskich na terenie Powiatu Łańcuckiego. 

 
 
Projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w zakresie 

przekazania Powiatowi Rzeszowskiemu zadania własnego Powiatu Łańcuckiego 
polegającego na organizacji i zarządzaniu publicznym transportem zbiorowym na 
liniach komunikacyjnych określonych w porozumieniu w zakresie powiatowych 
przewozów pasażerskich na terenie Powiatu Łańcuckiego przedstawił i omówił 
Damian Szubart Naczelnik Wydziału Komunikacji.  

Projekt uchwały dotyczy czterech linii komunikacyjnych obejmujących teren 
powiatu łańcuckiego i rzeszowskiego, są to linie marszałkowskie. Porozumienie 
zostało skierowane do powiatu, dlatego, że w części linie te przebiegają przez teren 
powiatu łańcuckiego. Powiat nie jest zainteresowany liniami, które też nie wchodzą 
w skład taboru transportowego. Do porozumienia załączona jest umowa w sprawie 
finansowania. Powiat nie będzie ponosił żadnych kosztów związanych z tym 
zadaniem.  

Radny Jerzy Szczygieł zwrócił się z zapytaniem, czy nie ma obawy, że 
uruchamiając nowe połączenia dzieci z terenu powiatu łańcuckiego odejdą do szkół 
rzeszowskich.  

Pan Naczelnik odpowiedział, że nie ma takiej obawy, ponieważ nie są to nowe 
połączenia, tylko już istniejące  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów.  
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 19). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że 
Uchwała Nr XXV / 148 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia w zakresie przekazania Powiatowi Rzeszowskiemu 
zadania własnego Powiatu Łańcuckiego polegającego na organizacji i zarządzaniu 
publicznym transportem zbiorowym na liniach komunikacyjnych określonych 
w porozumieniu w zakresie powiatowych przewozów pasażerskich na terenie Powiatu 
Łańcuckiego została podjęta (uchwała w załączeniu).  
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Ad. 5. 
Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – 
Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych na obszarze 
Powiatu Łańcuckiego. 

 
 
Projekt uchwały przestawił i omówił Robert Szajnar z Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych. Poinformował, że zgodnie z ustawą przepisy wprowadzające reformę 
ustroju szkolnego należy podjąć uchwałę w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 
ponadgimnazjalnych do nowego ustroju szkolnego. Powyższy projekt uchwały określa 
plan sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół ponadpodstawowych 
prowadzonych przez Powiat Łańcucki z uwzględnieniem szkół ponadgimnazjalnych 
oraz szkół ponadpodstawowych mających siedzibę na obszarze Powiatu Łańcuckiego 
prowadzonych przez inne organy. Projekt dotyczy kształtu ustroju szkolnego w dwóch 
okresach:  
 1.09.2017 r. – 31.08.2019 r., podczas którego utworzone zostają Branżowe Szkoły 

I Stopnia w miejsce Zasadniczych Szkół Zawodowych,  
 1.09.2019 r. – rozpoczną funkcjonowanie ponadpodstawowe czteroletnie licea 

 i pięcioletnie technika.  
Dodał, że uchwała po uzyskaniu pozytywnej opinii Podkarpackiego Kuratora 

Oświaty pozwoli na podjęcie uchwały Rady Powiatu zatwierdzającej plan sieci szkół 
na okres 01.09.2017 r. – 31.08.2019 r. 

 
Radny Jerzy Szczygieł zwrócił z zapytaniem, czy zmiana reformy oświatowej nie 

spowoduje konsekwencji odnośnie zatrudniania nauczycieli. 
Pan Starosta odpowiedział, że obecna reforma nie jest zagrożeniem dla szkół 

ponadgimnazjalnych i pracy nauczycieli. Większe zagrożenie ma niż demograficzny, 
z którym cały powiat się boryka.  

Pan Przewodniczący dodał, że reforma może nieść zagrożenie, ale w obszarze 
samorządów, które prowadzą szkoły gimnazjalne i podstawowe.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest również pozytywna opinia Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie. 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXV / 149 / 2017 Rady Powiatu 
Łańcuckiego w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych do 
nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia 
sieci szkół ponadpodstawowych na obszarze Powiatu Łańcuckiego została podjęta 
(uchwała w załączeniu).  
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Ad. 6. 
Informacja Prezesa Zarządu Centrum Medycznego w Łańcucie dotycząca 

realizacji przyszłych inwestycji oraz reformy służby zdrowia. 
 
 
Informację dotyczącą realizacji przyszłych inwestycji oraz służby zdrowia 

przedstawił i omówił Łukasz Wais Prezes Zarządu Centrum Medycznego w Łańcucie 
w formie multimedialnej.  

Pan Prezes omówił sytuację Centrum Medycznego w Łańcucie, jaka miała miejsce 
w ciągu roku 2016, co wydarzyło się w Centrum Medycznym, jakie podjęto decyzje, 
co się zmieniło (szczegółowa informacja w załączeniu do protokołu).  

 
Dyskusja  

 
Radny Paweł Skoczowski zwrócił się z zapytaniem, czy jeśli udałoby się pozyskać 

środki z RPO, to czy w związku z uchwałą dotyczącą podwyższenia kapitału 
zakładowego spółki Centrum Medyczne środki te zostaną skorygowane. 

Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem, ile wynosi wycena majątku, 
którym dysponuje spółka i jaki jest stan zadłużenia spółki.  

 
Pan Prezes odpowiedział, że majątek spółki zgodnie z kapitałem zakładowym 

wynosi na dzień dzisiejszy ponad 57 000 000 zł. Natomiast zadłużenia, jako takiego 
spółka nie ma, ponieważ wynik jest wynikiem ekonomicznym i Centrum Medyczne 
mieści się w amortyzacji i nie zalega nikomu z płatnościami. Płatności obywają się na 
bieżąco i nie posiada wobec innych jednostek zadłużenia. Jedynym zadłużeniem jest 
kredyt odnawialny, który spółka zaciągała w rachunku bieżącym.  

Pan Starosta odpowiedział radnemu Pawłowi Skoczowskiemu odnośnie projektu 
uchwały w sprawie podwyższenia kapitału i poinformował, że w uchwała została 
napisana już z uwzględnieniem RPO i pozyskaniem maksymalnej kwoty 10 000 000 zł 
dofinansowania. Dodał, że nie wiadomo, jaka też będzie kwota po przetargu.  

 
Radny Karol Pelc zwrócił się z zapytaniem odnośnie kosztorysu budowy nowego 

Centrum Diagnostyki. Przypomniał, że kwota wynosi 46 000 000 zł, powierzchnia 
użytkowa wynosi 6800 m2. Zapytał ile będzie wynosić koszt budowy jednego m2, jaka 
jest wiedza CM w tym zakresie?. 

 
Pan Prezes poinformował, że na zlecenie Centrum Medycznego grupa niezależnych 

inspektorów dokonała weryfikacji tego zadania i powstała druga dokumentacja 
zawierająca uwagi. Pan Prezes stwierdził, że cena jest adekwatna i wychodzi bardzo 
duża. Dodał, że zdaje sobie z tego sprawę, przede wszystkim wynika to z kosztów 
budowy głównie bloku operacyjnego. Orientacyjnie przekazał, że opierając się tylko 
na danych z przetargu poinformował, że szpital w Leżajsku buduje sam blok 
operacyjny za kwotę 20 mln zł, więc można stwierdzić, że cena budowy oddziałów 
zabiegowych w CM jest realna, wyraził nadzieję, że może przetarg zweryfikuje cenę 
i będą znaczące obniżki. 
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Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem odnośnie pań pielęgniarek i czy 
udało się załagodzić sytuację, która miała miejsce w ubiegłym roku i czy panie 
pielęgniarki otrzymały podwyżki, jak obecnie wygląda sytuacja w tej kwestii. 

Pan Prezes poinformował, że jeśli chodzi o spór zbiory, który trwał zakończył się 
w miesiącu styczniu podpisaniem protokołu rozbieżności. Jednym punktem 
rozbieżności było wprowadzenie podwyżki w wysokości 100 zł dla grupy 
pielęgniarek. Na tym sprawa się zakończyła. Na dzień dzisiejszy w CM nie ma 
żadnych sporów. Podwyżka, która była w 2015 r. dotyczyła wszystkich pracowników 
CM, natomiast pielęgniarkom wypłacane są kwoty zgodnie rozporządzeniem, środki 
finansowe pochodzą z NFZ. Dodał, że jeśli chodzi o pielęgniarki, to nie ma ruchów, 
w 2016 roku odeszło z pracy 14 pielęgniarek na 300 zatrudnionych. Dodał, że na 
rynku pracy brakuje pielęgniarek.  

 
Przewodniczący Rady Powiatu zasygnalizował, że w niedługim czasie około 

20 marca odbędzie się kolejna sesja Rady Powiatu związana z uchwałą w sprawie 
podwyższenia kapitału. Pan Przewodniczący zwrócił uwagę na to, że Zarząd Powiatu 
powinien przedstawić informację odnośnie źródeł finansowania związanego 
z podwyższeniem kapitału zakładowego CM. Jak to wpłynie na działalność powiatu 
w pozostałych obszarach wynikających z ustawy o samorządzie powiatowym. Gdzie 
będą ograniczenia, gdzie będą oszczędności. W 2017 roku przewidziane jest 
zwiększenie udziału o kwotę 4,5 mln zł. 

 
Pan Starosta odpowiedział, że Zarząd Powiatu zaproponował uchwałę i przedstwi 

ją Radzie Powiatu o podjęcie uchwały o zwiększenie udziałów w 2017 roku do 90 
udziałów. Środki finansowe na ten cel będą pochodzić z dotychczasowych 
oszczędności samorządu powiatu łańcuckiego, czyli z poprzednich lat i z roku 2016. 

Pan Starosta stwierdził, że jesteśmy w historycznym momencie, gdyż do tej pory 
w Łańcucie od lat 70 – tych nie udało się wybudować nowoczesnego szpitala. Za 
sprawą samorządu powiatowego powstają nowe oddziały, nowe budynki, szpital cały 
czas się zmienia. Obecnie na oddziałach diagnostyczno – zabiegowych jest też 
doskonała kadra, która może wykonywać dobre usługi dla naszych mieszkańców, 
dlatego bardzo zależy powiatowi na tym, aby ta kadra mogła się wykazać. Na dzień 
dzisiejszy został wykonany projekt, który można złożyć do Marszałka do RPO na 
najbliższe lata. Jednak wymaga to mocnego wsparcia właścicielskiego. Zwrócił się 
w imieniu Zarządu Powiatu do Rady Powiatu, aby na najbliższej sesji podjąć stosowne 
uchwały, tak, aby można było złożyć projekt i skonfigurować finansowanie tej 
inwestycji. Można stwierdzić, że było by to zwieńczeniem, jako kompletny szpital CM 
w Łańcucie.  

Pan Starosta dodał, że w związku z tym na razie zostało wstrzymane dokończenie 
inwestycji na Podzwierzyńcu.  

Na tym Przewodniczący zakończył dyskusję w powyższym temacie. 
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Ad. 7. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Łańcuckiego na rok 

2017. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2016 r. przedstawił 

i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Proponowane zmiany planu dochodów i wydatków budżetu powiatu wprowadzono 

na podstawie pisma Ministra Rozwoju i Finansów, pism dyrektorów powiatowych 
jednostek budżetowych oraz analizy realizacji planu dochodów za styczeń i luty 2017r. 
Dochody ogółem zmniejszono o kwotę 1 787 087 zł, wydatki zwiększono ogółem 
o kwotę 645 841 zł, przychody na pokrycie powstałego deficytu zwiększono o kwotę 
2 432 928 zł. Budżet jest urealniany i w związku z analizą planu dochodów i realizacji 
za styczeń i luty 2017 r. dokonano zmian planu dochodów i wydatków 
w następujących rozdziałach: 
 70005 gospodarka gruntami i nieruchomościami – zmniejszono plan z tytułu 

odpłatnego nabycia prawa własności (sprzedaży) o kwotę 200 000 zł, 
 71012 zadania z zakresu geodezji i kartografii – zmniejszono plan dochodów 

o kwotę 200 000 zł, 
 75020 starostwa powiatowe – zmniejszono plan dochodów z tytułu wynajmu 

o kwotę 177 000 zł oraz z tytułu odsetek od środków na rachunkach bankowych 
o 30 000 zł, 

 75618 wpływy z innych opłat stanowiących dochody powiatu – zmniejszono 
dochody z tytułu opłaty komunikacyjnej o 300 000 zł oraz za wydanie prawa jazdy 
o 78 000 zł, zwiększono z tytułu opłaty eksploatacyjnej o kwotę 21 048 zł, 

 75622 udziały powiatów w PIT – zmniejszono wpływy z podatku dochodowego od 
osób fizycznych o kwotę 1 459 388 zł,  

 80195 pozostała działalność – zwiększono plan dochodów o kwotę 8 411 zł 
z tytułu refundacji poniesionych wydatków w 2016 r. na projekt pn. Przebudowa 
i doposażenie w pomoce dydaktyczne budynków szkół ogólnokształcących 
Powiatu Łańcuckiego, refundacja za rok 2016. 

 75495 – pozostała działalność – zwiększono plan wydatków o kwotę 3 000 zł 
z przeznaczeniem na zadania w zakresie bezpieczeństwa i ochronę 
przeciwpożarową. 

W związku z pismem MRiF zwiększono plan dochodów z tytułu subwencji 
oświatowej o kwotę 627 842 zł. Dochody przeznaczono na zwiększenie dotacji 
z budżetu powiatu dla Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Łańcucie 
w kwocie 580 000 zł w rozdziale 85420 oraz w kwocie 47 842 zł w rozdziale 80130 
jako zabezpieczenie braków finansowych wynagrodzeń w szkołach zawodowych. 
Na prośbę dyrektora I LO w Łańcucie i ZS Nr 3 w Łańcucie dokonano zmiany planu 
dochodów w rozdziałach 80120 i 80130, pomiędzy paragrafami ze względu na zmianę 
klasyfikacji budżetowej. 
Na prośbę dyrektora I LO w Łańcucie zwiększono plan wydatków w rozdziale 80120 
o kwotę 15 000 zł z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie szkoły. 
Na prośbę Dyrektora Domu Pomocy Społecznej dokonano zmian dochodów 
i wydatków w rozdziale 85202 pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej.  
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Pan Skarbnik ustosunkował się do zapytania radnego Mariana Kurka w sprawie 
wynagrodzenia osobowego pracowników, zwiększenie wydatków w dziale 801 
w paragrafie 4010. Poinformował, że otrzymano zwiększenie subwencji oświatowej 
w kwocie 627 000 zł. Zostało to podzielone po stronie wydatkowej na cele oświaty. 
Z tego 580 000 zł dotyczy MOW, natomiast pozostała część została zawieszona przy 
Starostwie w rozdziale szkół zawodowych.  

 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciw nie było, 
1 wstrzymał się od głosu (stan radnych wynosi 18 osób). Na podstawie wyników 
głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXV / 150 / 2017 Rady 
Powiatu Łańcuckiego w sprawie budżetu Powiatu Łańcuckiego na rok 2017 została 
podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 8. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Łańcuckiego. 
 

 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Radny Jan Magoń zwrócił się z zapytaniem, dlaczego w planie WPF nie została 

ujęta droga powiatowa Wysoka – Albigowa, która jest planowana na rok 2018.  
Pan Starosta wyjaśnił, że zostanie to wpisane do WPF wówczas, jeżeli zostanie 

zakwalifikowana, do któregoś z programów. We współpracy z gminą Łańcut będzie 
wykonywany projekt i Wójt Gminy Łańcut zabiega o wykonanie tego projektu.  

Pan Skarbnik dodał, że w wykazie przedsięwzięć nie można wpisać czegoś, co jest 
wydatkiem niezaplanowanym.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 18 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XXV / 151 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łańcuckiego została podjęta 
(uchwała w załączeniu).  
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Ad. 9. 
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu 

Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał 
Rady Powiatu z poprzedniej sesji. 

 
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu 

Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji 
uchwał Rady Powiatu (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  

Ponadto pan Starosta przedstawił informację dotyczącą postępowania 
przetargowego powiatu łańcuckiego w ramach projektów współfinansowanych przez 
UE (w załączeniu do protokołu). 

 
Radny Jacek Szubart zwrócił się z zapytaniem odnośnie wniosku Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów zobowiązujący Zarząd Powiatu do podjęcia starań 
związanych z sygnalizacją świetlną na Podzwierzyńcu.  

Pan Starosta poinformował, że w tej sprawie było wystąpienie do zarządu dróg 
wojewódzkich odnośnie sygnalizacji świetnej. Dodał, że po rozpoznaniu udzieli 
odpowiedzi w tej sprawie.  

 
 

Ad. 10. 
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
Radna Monika Roman poruszyła sprawę dotyczącą bardzo wysokich cen żłobka 

w mieście Łańcucie. Poinformowała, że na tą sprawą zwrócili uwagę mieszkańcy 
powiatu. W momencie, gdy powstał żłobek w Łańcucie cena wynosiła około 600 zł 
miesięcznie plus koszty wyżywienia, co daje kwotę jeszcze dodatkowe 300 zł. Radna 
poinformowała, że sprawę tą poruszyła na sesji rady miasta i po miesiącu czasu cena 
została obniżona o 100 zł. Dla porównania cena miesięczna żłobka w Rzeszowie 
wynosi 212 zł, natomiast w Łańcucie wynosi 510 zł. Dodała, że żłobki prywatne są 
jeszcze droższe. W związku z tym zwróciła się do pana Starosty, aby z ramienia 
powiatu zwrócił się pisemnie do miasta Łańcuta w tej sprawie. Ponadto 
poinformowała, że sama osobiście też zwróci się pisemnie oraz mieszkańcy poprosili, 
aby w tej sprawie zwrócić się do pani premier Beaty Szydło, ponieważ plany rządowe 
są takie, że żłobki mają być tanie i dostępne dla mieszkańców.  

Pan Przewodniczący zauważył, że jest to sprawa samorządu miasta i głównymi 
zainteresowanymi powinni być sami rodzice, którzy powinni wystąpić do pana 
Burmistrza o przedstawienie kalkulacji cenowej, z czego wynika wysoki poziom 
kosztów.  

Pan Starosta zwrócił się do Radnej, aby zwolniła go z pisania pisma do Burmistrza 
w tej spawie. Dodał, iż wie, że miasto Łańcut do edukacji dopłaca bardzo duże 
pieniądze, więc nie chciałby się mieszać w te sprawy. 
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Radna Anna Bis w związku z mającą odbyć się sesją, na której Rada Powiatu 
będzie podejmować uchwałę w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego zwróciła 
się z prośbą do Zarządu Powiatu i pana Skarbnika o przedstawienie uzasadnienia skąd 
powiat weźmie kwotę w tym roku 4,5 mln zł, która ma zostać przekazana Centrum 
Medycznemu oraz skąd będą pieniądze na kolejne lata, jakie są pomysły, gdzie będą 
przesunięcia, aby zostało to przedstawione na piśmie. Wyraziła obawy i stwierdziła, że 
raczej nie zanosi się na zmiany w sieci szkół, chociaż jest niż demograficzny, stąd 
obawy, że będą oszczędności tylko na współpracy z gminami.  

 
Radny Jakub Reizer poprosił o informację dotyczącą zakupu terenów jednostki 

wojskowej.  
Pan Starosta poinformował, że taką ofertę obecni najemcy otrzymali od Centrum 

Medycznego. Niektórzy najemcy są zainteresowani zakupem, ale szukają innych 
chętnych spoza obecnych najemców, aby zakupić całość. Stwierdził, że oby tak się 
stało, żeby zostanie to dobrze sprzedane i aby teren ten zyskał na wizerunku.  

 
Radny Karol Pelc wypowiadając się w tym kontekście stwierdził, że swego czasu 

Komisja Zdrowia zwracała się do pana Prezesa o uporządkowanie tego terenu, 
ponieważ można stwierdzić, że w centrum miasta jest składowisko śmieci i rupieci. 
Poprosił, aby zwrócić na to uwagę.  

Ponadto radny Karol Pelc nawiązując do wypowiedzi radnej Anny Bis stwierdził, 
że Radzie Powiatu powinien być przedstawiony plan, koncepcja sfinansowania tych 
46 mln zł. Jaką kwotę Centrum Medyczne będzie wstanie ze swojego przychodu 
wygospodarować i odłożyć na ten cel, jakie są propozycje zbilansowania, ponieważ 
skutki tego wszystkiego będą przez wiele lat.  

Ponadto Radny stwierdził, że powinien zostać bardziej doprecyzowany zapis, że 
podwyższenie kapitału zakładowego ma na celu zrealizowanie inwestycji tylko 
i wyłącznie centrum zabiegowo – diagnostycznego. Ponadto Radny nawiązał do 
prezentacji przedstawionej przez pana Prezesa Centrum Medycznego, zauważył, że 
zabrakło informacji odnośnie modelu sfinansowana inwestycji tzw. pawilon nr 4. 
Należy też pamiętać i mówić o tym, że CM ma kredyt w rachunku bieżącym.  

Powyższe poprał Przewodniczący Rady Powiatu dodając, że informacja 
przedstawiona przez pana Prezesa była bardzo ładna, ale temat w kontekście budowy 
centrum zabiegowo – diagnostycznego został „tylko pogłaskany”, a sprawa jest bardzo 
poważna.  

 
Agnieszka Rzepka Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się 

o udostępnienie radnym prezentacji, którą przedstawiał pan Prezes na sesji. 
Ponadto zwróciła się z prośbą, aby nie zapominać o drogach, aby sprawdzić stan 

poboczy, organizację ruchu, stan dróg, ponieważ po zimie jest on bardzo zły. 
 
Pan Starosta stwierdził, że jeśli chodzi o remonty dróg to zniszczenia po zimie są 

bardzo duże. Obecnie ZDP jest po przetargu, który wygrała firma ta, co w tamtym 
roku i będzie remontować drogi. Na razie łatane są duże dziury masą bitumiczną, 
natomiast po uruchomieniu sprzedaży emulsji drogowcy przystąpią do wykonywania 
remontów. 
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Radnemu Karolowi Pelcowi odpowiedział, że zostało zgłoszone panu Prezesowi 
CM odnośnie sprzątania na jednostce wojskowej, aby jeszcze bardziej zwrócił na to 
uwagę. Odnośnie materiałów na komisję i sesję poinformował, że zostaną 
udostępnione radnym materiały – biznes plan dla Centrum Medycznego, który 
przygotowuje Rzeszowska Agencja. Natomiast Zarząd Powiatu też wystąpił do pana 
Prezesa o materiały, na ile CM będzie wstanie finansować tą inwestycję.  

 
 

Ad. 11. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni poprzez głosowanie przyjęli protokół Nr XXIV / 2017 z 9 lutego 2017 r. bez 

uwag i zastrzeżeń.  
 
 
Ad. 12.  

Sprawy różne.  
 
Pan Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku składania oświadczeń 

o stanie majątkowym.  
 
 

Ad. 13. 
Zakończenie. 

 
Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady XXV sesji Rady Powiatu 
Łańcuckiego.  

 
 

Sesja trwała od godz. 1200 do godz. 1400 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
    Protokołowała        PRZEWODNICZĄCY 
                          Rady Powiatu Łańcuckiego 
  Renata Czechowicz 

           Stanisław PANEK  


